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Voorwoord
Na bijna 3 Corona jaren, zijn we dit schooljaar zonder Corona maatregelen gestart. Het was nog even

spannend of we dit schooljaar opnieuw met maatregelen te maken zouden krijgen, maar wat was het

fijn dat we het hele schooljaar als vanouds les hebben kunnen geven!

Ondanks dat we geen Corona maatregelen hadden dit schooljaar, is er een sectorplan ontwikkeld.

Het kabinet wil dat jongeren en kinderen naar school en de kinderopvang kunnen gaan, ook bij een

opleving van het Coronavirus. Het sectorplan bestaat uit 4 fases met maatregelen om besmettingen

te beperken, van licht tot zwaar. Scholen kregen zelf de opdracht een draaiboek hiervoor te

ontwikkelen, om zo voorbereid te zijn op een eventuele opleving van het Coronavirus. Dit draaiboek

is uitvoerig met de MR besproken.

Na dit schooljaar stoppen ook door de overheid beschikbaar gestelde NPO gelden. Met deze gelden

konden de school 2 jaar lang o.a. extra personeel inzetten. Nu deze gelden vervallen, zal de school

helaas moeten bezuinigen op personeel. Hierdoor werd de groepsindeling voor het komende

schooljaar 2023-2024 een hele puzzel. De uiteindelijke groepsindeling is in overleg met de MR tot

stand gekomen.

Ook dit schooljaar is de MR nauw betrokken bij de samenwerking met Bink en de ontwikkelingen van

de nieuwbouw. Helaas is de nieuwbouw nog steeds niet gestart, maar er zijn inmiddels weer

gesprekken met de gemeente Soest. De samenwerking met Bink en de nieuwbouw van de Postiljon

komt regelmatig ter sprake tijdens onze vergaderingen. De samenwerking met Bink zal ook worden

voortgezet in de nog nieuw te bouwen school met als doel een IKC (Integraal Kind Centrum) te

vormen.

Tot slot: Aan het einde van het schooljaar heeft onze directeur Jeannette de Ronde aangegeven per 1

oktober 2023 te stoppen als directeur. Dit betekent dat er een nieuwe directeur moet worden

aangesteld voor onze school. Hier gaat een hele procedure aan vooraf. Naast enkele leerkrachten, zal

ook de MR betrokken worden bij de sollicitatieprocedure. Samen vormen zij de BAC (Benoemings

Advies Commissie) De BAC zal samen met een adviseur van een Werving & Selectiebureau en de

directeur bestuurder van onze stichting, o.a. de brievenselectie en de 1ste & 2de gesprekken met de

potentiële kandidaten doen.

Samenstelling
In de MR hadden zitting:

● Namens de ouders: Aafke Hardeman (voorzitter) en Marloes Veldhuizen

● Namens het personeel: Lisanne van Vliet en Mieke van Someren

Aan het einde van het schooljaar zal Aafke Hardeman uittreden en zal Ruud Sanders namens de

oudergeleding toetreden tot de MR. Ook dit schooljaar bestaat de MR uit 4 leden en ook voor

komend schooljaar houden wij de bezetting van de MR op vier personen.

Vergaderingen
De MR heeft tijdens het schooljaar zes keer vergaderd. De reservedatum hebben wij dit jaar niet

nodig gehad. Tijdens de vergaderingen is de MR regelmatig bijgepraat over de samenwerking met

Bink, verschillende ontwikkelingen rondom de corona crisis en het thuisonderwijs.

De MR heeft ingestemd met:

● De begroting van de oudercommissie

● Het schoolplan

● Het jaarverslag 2021-2022

● De studiedagen 2023-2024



De MR heeft positief geadviseerd over:

● De begroting

● School Ondersteuningsplan

● Het Nationaal Programma Onderwijs

De MR heeft Meegedacht met:

● het naar voren halen van het voorlopige Advies in groep 7

De blik vooruit
De MR hoopt samen met enkele docenten in het nieuwe schooljaar een nieuwe directeur aan te

kunnen stellen. Daarnaast blijft de MR de focus houden op de verbinding met ouders en de juiste

communicatie.

Speerpunt voor de MR zijn ook voor het komende schooljaar de rol van MR richting de ouders en

hopelijk nieuwe ontwikkelingen rondom het nieuwe schoolgebouw en de wensen m.b.t een IKC.


